
Google-datasenter, ikke i Norge!

Det ble hevdet i NRK Debatten at vi trengte Google (*) datasenter i Norge.
Dette har jeg vanskelig for å forstå. Vi har tilgang til Googles tjenester i dag 
gjennom Internet, Datasenteret må ikke ligge i Norge. Skytjenesten kan i 
prinsippet ligge hvor som helst og leveres fra hvem som helst. Dvs. det er visse 
hensyn som må tas mht sikring av sensitive data. Lovbrudd må kunne forfølges 
rettslig der data ligger.
Det fremgikk av debatten at det dreier seg om et stort kraftbehov som det blir 
vanskelig å dekke uten at det går ut over annen kraftkrevende virksomhet i 
området, i Norge.
Jeg ser ingen fordeler ved et Google datasenter i Norge, tvert imot! Ikke skaper 
det mange arbeidsplasser og avkastningen gir ikke inntekter til samfunnet. 

Man burde ikke ha gitt Google tillatelse til etableringen. Tillatelsen bør trekkes!

*) Google er et amerikansk teknologiselskap som driver flere internettjenester, 
hovedsakelig innen nettsøk, reklame, skylagring og programvare. De fleste 
inntektene til selskapet kommer fra AdWords, en reklametjeneste som plasserer 
reklame rundt i Googles søkeresultater. (Wikipedia)


